

KERATAN AKHBAR

NAMA AKHBAR: SINAR HARIAN (AKTIVITI)

TARIKH: 8 DISEMBER 2017

MUKA SURAT: 08

Pusat Tahfiz Ar-Raudah selamat

IZWAN ROZLIN

BAGI memastikan tahap keselamatan penuntutnya terjamin, Pusat Pengajian Tahfiz Ar-Raudhah, Beranang dekat sini telah mengubahsuai ruang bangunan asrama mengikut spesifikasi yang ditetapkan oleh pihak bomba.

Pengasasnya Datuk Mustapa Othman berkata bangunan tiga blok, tiga tingkat yang menempatkan asrama dan dewan kuliah telah diubahsuai dan kini mempunyai enam buah pintu kecemasan.

Menurut beliau pengubahsuaian drastik itu dibuat selaras dengan ketetapan yang dibuat oleh pihak berkuasa dalam memastikan keselamatan pelajar di pusat tahfiz terjamin.

"Kita telah mengadakan pertemuan dengan pihak bomba dan hasil pemeriksaan pusat tahfiz ini perlu membuat pengubahsuaian mengikut spesifikasi yang ditetapkan pihak berkuasa.

Menurut Mustapa, kos keseluruhan pengubahsuaian berkenaan mencecah RM100,000 turut meliputi pemasangan



Ruang belajar yang selesa untuk kemudahan pelajar tahfiz Ar-Raudhah.

lampu tanda arah keluar dan pembelian alat pemadam api.

"Malang tidak berbau, bagi mengelak insiden yang tidak diingini, pengurusan mengambil langkah membuat persediaan dan tidak lama lagi juga pusat ini akan dilengkapi kamera litar tertutup (CCTV) bagi memudahkan pemantauan premis.

"Buat masa ini kerja-kerja pengubahsuaian telah selesainya



Sebahagian alat pemadam kebakaran yang disediakan pengurusan pusat tahfiz.

sepenuhnya dan pusat tahfiz ini bersedia menerima pengambilan pelajar baharu untuk sesi pembelajaran 2018 di mana kemasukannya sudah pun bermula Disember ini.

"Bagi perancangan jangka masa panjang kita akan mengadakan latihan memadamkan kebakaran bersama pihak bomba melibatkan 70 orang penuntut Ar-Raudhah," katanya.

Mengulas lanjut mengenai pusat



Pelajar keluar mengguna pintu yang dihubungkan dengan tangga khas untuk keluar dari bangunan sekiranya insiden kecemasan berlaku.

tahfiz yang sudah beroperasi selama empat tahun itu, Mustapa berkata terdapat lima orang ustaz bertugas sepenuh masa sebagai tenaga pengajar di situ.

"Pelajar-pelajar disediakan kemudahan asrama dengan makan dan minum disediakan setiap hari," katanya.

Orang ramai yang mempunyai sebarang pertanyaan boleh layari www.tahfizmalaysia.com.my